
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1211
Under henvisning til REU alm. del - svar på spørgsmål 977, bedes ministeren
redegøre for, hvad ministeren mener, PET kunne have gjort anderledes i for-
hold til den konkrete sag, så man allerede i november 2011 kunne have opda-
get lovovertrædelserne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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